
Grundejerforeningen Kirsebærvænget  
 
Referat bestyrelsesmøde onsdag den 15. januar 2020 kl. 19:00. 
 
Tilstede:  
Peter SØ18, Jakob SØ16, Kim NØ1, Lars SØ33, Charlotte SØ52, AlexSØ10, MartinSØ37 
Referent: Charlotte SØ52 
Mødested: Mødet blev afholdt ved Jakob SØ16 
 
1.Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 
Referatet godkendes og underskrives. 

 
2.Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde/generalforsamlingen:  

a) Orientering om foreningens økonomi, teltleje, bankskifte, udgifter til snerydning. 
Der er 458.302 kr på kontoen. Pt. 69 medlemmer, der aftales en rykkerrunde i februar 
for at få fat i de resterende 12 medlemmer, som formentlig skyldes en forglemmelse. 
Lars taler med Martin om opdatering af medlemslisten. Lars har gang i bankskifte til 
Handelsbanken, Kim er behjælpelig med endelig overflytning og afslutning med 
Jyske Bank.  

b) Skader på vejen 
Peter har kontakt til HA25, som vender tilbage med udbedringer af vejen. 
Vandudvalget har efterset kloak ved HA25, her er alt ok. 

c) Støjmåling og eventuelt efterbeplantning på støjvolden 
Charlotte oplyser om kontakt med kommunen Vej & drift, som oplyser at de 
umiddelbart ikke har planer om forhøjelse af volden mod Viengevej – Charlotte taler 
om en evt. uvillig støjmåling, og henviser til lokalplanen som oplyser en max. 
db55/døgnet. Forsøger samtidig at få lavet en højdekote på volden, evt. med hjælp fra 
Ejvind. 

d) Beplantning på fællesarealet. 
Afventer indtil foråret 

e) Genetablering af stolper ved vejbump. 
Bestyrelsen vil vente med at indkøbe stolper til foråret, tilbud fra Ejvind er afvist pga. 
prisen, og fastholder en billigere løsning. 
 

3.Indkommen post fra medlemmer 
Intet nyt 
 
4.Nyt fra udvalgene: 

a) Vand udvalg (Ejvind SØ12, Glen HA8, Jens HA15, Kurt HA9).  
Vandudvalget er aktivt og indrapportere deres arbejde til bestyrelsen, de har efterset 
kloak ved HA25 og oplyser alt er ok. – der er pt. ingen vandproblemer  

b) Legeplads udvalg (…) 
Pt. hvilende udvalg uden aktiviteter. 

c) Fest udvalg (Rasmus SØ9, Eric HA11 og Troels SØ17). 
Festudvalget har afholdt julehygge og Lucia optog på plejehjemmet, det var en stor 
succes for både børn og voksne. Der arrangeres fastelavn den 23.02.2020 nærmere 
info omdeles. 
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5.Eventuelt 
Kim har undersøgt opgravning i området, og fået oplyst, at det er Konstant El, som har haft 
gang i etablering af en ny pumpe til pumpestationen ved Viengevej og strømmen dertil skulle 
hentes i vores område og nedgraves langs stien. 
 
Der er igangværende byggeri på Mosevej, det er et større MTH-projekt med kontorbyggeri på 
7.000 m2, som forventes afsluttet april 2021. 
 
Vores område var desværre ramt af flere indbrud tilbage i oktober, og vi må opfordre alle til 
at være ekstra opmærksom på ”mystisk adfærd” og passe på hinanden. Charlotte undersøger 
igen muligheden for Nabohjælp Skilt forenden af vejen og skaffer noget materiale til 
omdeling i området. 
 
Vi må konstatere, at der flere gange kommer unge udenfor vores område, som mødes på det 
grønne område forenden af Søndersøvej, sidste år var det et problem og vi er opmærksom på 
om det samme er på vej til at gentage sig – vi følger det, og opfordre folk til at kontakte os, 
hvis det giver årsag til problemer. 
 
Charlotte mangler foto/telefon fra Lars og Jakob til hjemmeside – de kan bare mailes. 
 
6.Bordet rundt 
Uden for referat. 

 
7.Næste møde Hvor / Hvem / Hvornår? 
Afholdes hos Charlotte (SØ52) onsdag den 29. april 2020, kl. 19.00  


